
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk förening för allmänmedicin 
videomöte via Teams 2024-01-15 kl 20.00-21.15
 
Närvarande 
Magnus Isacson (MI), ordförande 
Anders Lundqvist (AL), facklig sekreterare 
Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekreterare 
Panteha Hatefi (PH), kassör  
Linda Sandberg (LS), ledamot 
Andreas Thörneby (AT), ledamot 
Emil Péclard (EP), vice ordförande 
Åke Åkesson (ÅÅ), ledamot  
 
Adjungerad 
Helene Svärd (HS), kansliet 
 

 
 
 
 

§ 1 Mötet öppnades av ordförande. 
 

§ 2 Dagordningen fastställdes och en övrig fråga lades till. 
 

§ 3 
 
§ 4 

Föregående Att-göra-lista gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
Ekonomi 
Det finns en eftersläpning när det gäller Mitt-i-ST siffrorna, men på internatet kommer en mer 
utförlig genomgång enligt PH. 
Beslut: KKV-satsningen budgeteras till 100 000 kr baserat på 10 lokalföreningars 
intresseanmälningar 

 
§ 5 Forskning  
 Forskningsrådet kommer att diskutera med SFAM-H angående eventuell involvering i det jobb 

SFAM ska göra om KKV. 
  
§ 6 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Remisser 
Ansökan om att bli en medlemsförening i SLS (Svensk Förening för Palliativ Medicin):  
Inga invändningar mot detta. Enligt SLS stadgar ska ingående föreningar beredas tillfälle att 
yttra sig. Vi avstår. 
  
Rättsmedicinalverkets föreskrifter om rättsintyg: AL svarar att styrelsen godtar 
ändringsförslagen i föreskrifterna. 
  
Vårdförlopp hypertoni, granskningsrunda 1: AS koordinerar med Oskar Lindfors och ev övriga 
representanter från SFAM H och återkommer med förslag. 
  
Vidareanvändning av hälsodata för vård och klinisk forskning (SOU 2023:76): Vi ser att detta är 
en fråga för SLS och avstår från att svara. 
 
 



 
 

§ 7 
 

Nätverk för social förskrivning 
Beslut: Styrelsen tillstyrker bildandet av detta nätverk. 
Text i nyhetsbrevet för januari kommer.  

§ 8 Motioner till SLS fullmäktigemöte senast 13 mars 
Information i kommande nyhetsbrev. 
 

§ 9 Kompetensvärderingsrådet – ett förslag till budget 
Bordlägges till styrelseinternatet. 
 

§ 10 Att ta upp med NPO levnadsvanor/Levnadsvanerådet 
Krav på evidens inför införande av nya aktiviteter och rutiner, hälsosamtal/obligationer, ev 
riskbruk mm (om tid finnes). 
 

§ 11 Möte med DLF, punkter att ta upp 
Mer kraftfull samverkan kring frågan om 1/1100 och uppföljning av utvecklingen, 
politikerpunkter, Nordic Leader Seminar 2025, KKV, Hippokratesrevision, förstatligandefrågan, 
fortbildningsstopp. 
 

§ 12 Rapport från externa möten 
MI har träffat Amelie Norling, hälso- och sjukvårdschef SKR.  
MI har träffat Edvin Bernhardsson KD politisk sekr till sjukvårdsminister Acko Anckarberg.  
 

§ 13 Månadens nyhetsbrev 
Är i det närmaste klart. 
 

§ 14 Övriga frågor 
AT har skrivit en debattartikel till nättidningen Altinget angående regionernas inställning till 
införande/tillåtelse av listningstak. Av 21 regioner iakttar 20 regioner en mycket restriktiv 
hållning - Region Stockholm har en mer tillåtande inställning till vårdcentralernas behov av 
listningstak. Sannolikt kan den restriktiva inställningen bero på konflikter mellan olika lagrum. 
 

§ 15 Nästa möte 
1-2 februari på Svenska Läkaresällskapet. 
 

§ 16 Mötet avslutas 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
Anders Lundqvist Magnus Isacson 
Facklig sekreterare Ordförande 
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